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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2019/20:1772 Blyhagelammunition vid våtmarker 

EU:s förslag om förbud mot blyhagel har väckt mycket kritik. Dels för att det 
flyttar frågor av nationell kompetens, vilket jaktfrågorna är, till överstatlig nivå, 
dels för att förslaget är dåligt. Det finns dessutom misstankar om att 
intresseorganisationer har skrivit expertgruppens dokument. 

Om förslaget blir verklighet kommer det att vara förödande för svensk jakt. 
Enligt förslagets definition av våtmark omfattas nästan hela Sverige, och det 
inkluderar även tillfälliga våtmarker som uppstår vid regn eller snösmältning. 
Förslaget är också tveksamt ur ett rättssäkerhetsperspektiv eftersom jägare som 
befinner sig på våtmark med blyhagelpatroner i fickan måste bevisa att de ska 
användas till annan jakt för att inte bli skyldig till brott.

På grund av covid-19 krisen blir det inget fysiskt möte för Reachkommittén, 
utan ledamöterna måste votera skriftligt om förslaget senast den 15 juli. 

Användning av ammunition i form av blyhagel vid våtmarker är redan 
förbjudet i Sverige.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

Hur ställer sig ministern och regeringen till EU:s förslag om förbud mot 
blyhagel? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-09
Besvaras senast
2020-07-23



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


